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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály pénzügyminiszterhez

„Hogyan tervezik megvalósítani, hogy a Kleberserg Kastély, az ígéreteknek megfelel ően,
oktatási és kulturális központtá váljon?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A budai Klebeslsberg Kastély újjáépítésére, az Ön személyes közbenjárásával, 1,15 milliár d
közpénzt költöttek el . A beruházás azzal az ígérettel valósult meg, hogy oktatási és kulturáli s
központként fog üzemelni . Habár az épület állami tulajdonban van, mégis egy magáncég üzemelte t
szállodát és a közvagyon hasznosításából befolyó összeg az Optimum Füred Kft .-t gazdagítja, és a
gyakorlatban a szélesebb közönség csak el őzetes egyeztetéssel vagy egyáltalán nem látogathatja az
intézményt .

1. Hogyan látogatható az emlékház? A kerület lakói II . Kerület Kártyával be tudnak menni ?

2. Hogyan valósul meg az oktatási és kulturális tevékenység a Klebersberg Kastélyban ?

Milyen jellegű és mennyi programot szerveztek eddig és mik vannak kilátásban ?

3. Tekintve, hogy a Klebersberg Kastély felújítása közpénzből valósult meg és közhasznú
emlékháznak van titulálva, hogyan profitálhatnak bel ő le az emberek?

Várom válaszát.

Budapest, 2018 . május 31 .

Tisztelettel ,

Ungár Péter (LMP)
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